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2021/2022 黃正義獎學金申請表 

FRANK WONG SCHOLARSHIP APPLICATION FORM 2021/2022 

 

 

英文姓名 English Name: _____________________ 中文姓名 Chinese Name: _________________ 

 

學生證號碼 Student Number: □-□□-□□□□-□ 

 

學院 Faculty: ___________________________________________ 

 

主修 Major: ____________________________________________ 

 

年級 Year: □1   □2    □3    □4    □5 

 

電話 Telephone: _________________________ 電郵 E-Mail: _______________________________ 

 

每年的學費為 Tuition of each academic year : MOP____________________________ 

 

申請項目： 

黃正義獎學金 Frank Wong Scholarships:   

(申請日期 Application period: 2022/08/18 to 2022/09/02) 

 
□ 黃正義獎學金（只限經濟困難主修全日制科技學院學士課程，本地學生優先） 

Frank Wong Fellowship (Full-time FST bachelor’s degree students with financial difficulties, ,local students first) 
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申請所需文件 Documents Required: 

 

由僱主發出全部家庭成員的收入證明 (包括申請人)  

註：無收入之家庭成員須遞交無收入聲明書 (包括申請人) 

Family members’ salary proofs issued by employers (including the applicants) 

Notes: Unemployed family members should submit the declaration of income (including the applicants) 

家庭收入聲明書（請使用有關表格） 

Declaration of household income (Please use related form) 

身分證副本 

ID Copy  

由註冊處發出之成績單正本（包括最近一學期成績） 
Original copy of transcript issued by the Registry (including the latest semester) 

申請人最近一學年曾領取的獎學金證明（副本） 
Proof of scholarship during the past academic year if any (copy) 

申請人在最近一學年曾參與之課外活動、社會服務或文化學術之貢獻的證明（副本） 
Proof of applicant’s extra-curricular activities, contribution to social services, culture and academic achievements 

during the past academic year (copy) 

最近一學年所領取的其他獎項證明（副本） 
Proof of other awards received during the past academic year (copy) 

中國內地學生需提交已填妥及由相關部門蓋章之”澳門大學學生經濟情況調查表” 
China Mainland students need to submit completed “University of Macau Undergraduate Students Proof of Financial 

Status Form” with chop from authorized departments. 

 (註：遞交申請表時請攜帶正本以便查核   

Note: Please bring along the originals for verification when submitting the form.) 
 

 

請將申請表交回科技學院 Please return this form to the Faculty of Science and Technology 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

由學校填寫 Provided by the University: 

本學年平均分 GPA of current academic year:  

 

科技學院 Faculty of Science and Technology  

中國澳門氹仔大學大馬路,澳門大學,科技學院(E11-4040),四樓  

4/F, Faculty of Science and Technology (E11-4040), University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau, China 

電話 Tel: 8822 4963 傳真 Fax: 8822 2426 電郵 Email: fst.enquiry@um.edu.mo 網頁 Webpage: www.fst.um.edu.mo 
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簽名 Signature: _________________________   日期 Date: _________________ 

收集個人資料聲明 

澳門大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構，將處

理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活動、提供服務及聯絡

之用。 

基於活動 或服務所需，上述個人資料有可能轉交本澳或外地相

關機構。 

申請人有權依法申請查閱、更正或更新其存於本校的個人資

料。 

 

Personal Data Collection Statement 

The University of Macau being a public institution of higher education 

as set in Law No. 1/ 2006, will process the personal data collected on 

this form for activity organization, service providing and contact 

purposes.  

Due to the needs of the activity or service, the personal data on this 

form may be transferred to other organizations in or outside Macao.  

The applicants have the right to access, rectify or update their personal 

data stored at UM.  

 


